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  احمد جنتی: آقای هاشمی را خداوند رحمت کند جمله ای از امام )ره( 
بیان کرد و مشکل را حل کرد که نظر امام )ره( همین بود که بعد از خود ایشان 
آیت الله خامنه ای می تواندجای ایشان باشد؛ می تواند همین طور اداره کند. 
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و  درمان  بهداشت،  وزارت  اطلاع رسانی  مرکز  رئیس 
آموزش پزشکی گفت: تاکنون ۱۶۷ هزار و ۱۵۶ نفر به طور 
قطعی به ویروس کرونا مبتلا شده و با فوت ۶۳ نفر در 
۲۴ ساعت گذشته، تعداد جان باختگان کرونا در کشور 
به ۸ هزار و ۱۳۴ نفر رسیده و تاکنون 129 هزار و 741 
نفر از بیماران بهبودیافته و از بیمارستان مرخص شدند.

کیانوش جهانپور روز جمعه درباره آخرین آمار ابتلای 
قطعی به ویروس کرونا و موارد فوت ناشی از آن در 
کشور افزود: تا دیروز )شانزدهم خرداد( بر اساس گزارش 
آزمایشگاه ها و دانشگاههای علوم پزشکی دو هزار و 
۸۸۶ بیمار جدید مبتلا به کووید-۱۹ در کشور شناسایی 
شد. از بین مبتلایان جدید، ۵۲۷ مورد بستری و دو 
هزار و ۳۵۹ مورد )حدود ۸۲ درصد( از موارد جدید، در 
تماس با مبتلایان بودند که شناسایی شدند. با در نظر 
گرفتن موارد جدید، مجموع بیماران مبتلا به کووید- ۱۹ 

در کشور به ۱۶۷ هزار و ۱۵۶ نفر رسید.
وزارت  رسانی  اطلاع  و  عمومی  روابط  مرکز  رئیس 
بهداشت، درمان و آموزش پزشکی ادامه داد: در طول 
۲۴ ساعت گذشته ۶۳ بیمار دیگر مبتلا به کووید۱۹ در 
کشور جان باختند و افزایش نسبی فوتی ها را شاهد 
هستیم که امیدواریم استثنایی باشد. از زمان شیوع 
این بیماری در کشور تاکنون ۸ هزار و ۱۳۴ نفر جان 

خود را از دست داده اند.
جهانپور بیان کرد: بر اساس این گزارش ها تاکنون ۱۲۹ 
هزار و ۷۴۱ نفر از بیماران مبتلا به کووید۱۹ در کشور 
بهبودیافته و از بیمارستان ترخیص شده اند. ۲۵۷۳ نفر 
از این بیماران نیز در وضعیت شدید این بیماری و به 
نوعی بحرانی تحت مراقبت در بخش های آی سی یو 

قرار دارند که امیدواریم شفا پیدا کنند.
وی گفت: تاکنون یک میلیون و ۴۰ هزار و ۲۸۹ آزمایش 

تشخیص کووید۱۹ در کشور انجام شده است.
افزود: وضعیت خوزستان  بهداشت  وزارت  سخنگوی 
کردستان،  هرمزگان،  استانهای  است.  قرمز  همچنان 
کرمان، کرمانشاه، بوشهر و آذربایجان های شرقی و غربی 
در وضعیت هشدار قرار دارند. در ۲۴ ساعت گذشته در 
۱۳ استان هیچ موردی از فوتی و در ۵ استان فقط یک 

مورد فوتی بر اثر کووید۱۹ گزارش شده است.
جهانپور گفت: توصیه اکید وزارت بهداشت همچنان 
این است که مردم از تردد غیر ضروری خودداری کنند. 
حتما در اماکن عمومی از ماسک استفاده کنند و فاصله 
گذاری فیزیکی را رعایت کنند. به جز این توصیه ها در 
هیچ جای دنیا توصیه دیگری برای پیشگیری از ابتلا 
به ویروس کرونا وجود ندارد. این توصیه اصلی وزارت 
بهداشت به طور عام در کل کشور و به طور خاص در 
استانهایی است که در وضعیت قرمز یا هشدار قرار دارند.

دبیرکل سازمان ملل متحد، تولید واکسن کووید-۱۹ را به 
تنهایی کافی ندانست و گفت: ما به همبستگی جهانی 
نیاز داریم تا مطمئن شویم که هر شخصی در هرجا، به 

این واکسن دسترسی دارد.
به  ویدئویی  پیام  در  پنجشنبه  روز  گوترش  آنتونیو 
نشست جهانی واکسن افزود: امروز معجزه نجات بخش 
واکسیناسیون، مهم ترین مداخله بهداشت عمومی را 
جشن می گیریم که هر سال جان ده ها میلیون نفر را 

نجات می دهد.
وی ادامه داد: بیماری هایی چون آبله مرغان ریشه کن 
شدند و از بیماری هایی چون سرخک، سرخجه و کزاز 
پیشگیری می شوند اما ما در یک زمان نامشخصی با 

یکدیگر دیدار می کنیم.
دبیرکل سازمان ملل متحد با اشاره به همه گیری کرونا، 
اضافه کرد: کووید-۱۹ بزرگترین بحران سلامت عمومی در 
نسل ما است. تا کنون واکسنی وجود ندارد. همانگونه 
که برای پیشرفت یکی از آن کار می کنیم، یک درس 

مهم وجود دارد که باید فرابگیریم.
گوترش تصریح کرد: واکسن به تنهایی کافی نیست. ما 
به همبستگی جهانی نیاز داریم تا مطمئن شویم که هر 

شخصی در هرکجا، به آن دسترسی دارد.
وی با بیان اینکه واکسن کووید-۱۹ باید به عنوان یک 
کالای جهانی و واکسن مردمی دیده شود که شمار 

فزاینده سران جهانی خواستار آن هستند.
دبیرکل سازمان ملل متحد به اقدامات اتحاد جهانی 
واکسن و مصون سازی )گاوی( اشاره کرد و گفت: از 
شرکای متحد تشکر می کنم، مردم از هر سن و سطحی 
در همه کشورها می توانند به واکسن دسترسی داشته 

باشند.
که  است  مفتخر  متحد  ملل  سازمان  افزود:  گوترش 
بخشی از این تلاش برای پوشش جهانی بهداشت باشد 
و متعهد هستیم که بخشی از فاز بعدی باشیم چرا که 

همچنان کارهای زیادی برای انجام وجود دارد.
کامل  دریافت  کودک  میلیون   ۲۰ داد:  ادامه  وی 

واکسیناسیون خود را از دست می دهند و یک پنجم 
سایه  تحت  اکنون  نکرده اند.  دریافت  واکسنی  هرگز 

کووید-۱۹، گرفتاری آنها سخت تر هم شده است.
دبیرکل سازمان ملل متحد اضافه کرد: کارزار ایمن سازی 
در حال رها شدن هستند، شکاف ارسال جهانی واکسن 
می تواند عریض تر شود. از این رو، اجازه دهید سه تعهد 

کلیدی را امروز ایجاد کنیم.
گوترش اظهار کرد: حتی در شرایط گسترش کووید-۱۹، 
بیایید راه های امنی برای ارسال واکسیناسیون ها بیابیم؛ 
از شبکه توزیع واکسن برای طیف دیگر خدمات اولیه 
بهداشتی استفاده کنیم و هنگامی که واکسن کووید-۱۹ 
ممکن شد، بیایید مطمئن شویم که به دست همه 

می رسد.
وی با تاکید بر اینکه بیماری هیچ مرزی نمی شناسد، 
تاکید کرد: به همین دلیل، تامین اعتبار کامل »گاوی« 
برای اطمینان یافتن از تداوم پیشرفت به سمت اهداف 

توسعه پایدار، حیاتی خواهد بود.

129 هزار و 741 نفر از مبتلایان کرونا بهبود یافتند

»دبیرکل سازمان ملل« تاکید کرد:  دسترسی جهانی به واکسن کرونا 

خبر

»احمد جنتی«: 
آیت الله هاشمی با جمله ای از 

امام، مشکل انتخاب رهبری
 را حل کرد

رئیس مجلس خبرگان رهبری از جلسه حساس خبرگان 
گفته است. همان تصمیم بزرگی که روز ۱۴ خرداد گرفته شد.

در ادامه بخش هایی از گفتگوى آيت الله احمد جنتى با 
یک برنامه تلویزیونی را می خوانید:

مسأله باورناکردنی و معجزه آسا در انقلاب اسلامی این بود 
که همه فکر می کردند اگر روزی امام )ره( از دنیا رفت، 
این انقلاب وابسته به امام )ره( است و با رفتن او همه 
چیز بهم می خورد. باور نمی کردند کسی بتواند جای امام 
)ره( را بگیرد. حتی خود ما هم شاید به این صورت باور 
نمی کردیم، دشمن هم باور نمی کرد که به این سادگی 
بتوان یک رئیس حکومتی با آن قدرت و سوابق و دشمن 
هایی که دارد، با پیروزی ها و شکست هایی که به دشمن 
داده، دشمن هم انتظار روز مرگ او را می کشید، این از 

دنیا برود و بعد آب از آب تکان نخورد.
من به یاد دارم همان شب هایی که شب رحلت حضرت 
امام )ره( بود، در دفتر ایشان در جماران نشسته بودیم، 
دوستان در این صحبت بودند که ممکن است این اتفاق 
بیفتد ما زودتر مرزها را ببندیم، دشمن حمله می کند، 
می کنند،  اشغال  را  مملکت  و  شوند  می  وارد  مرزها  از 
زودتر باید به فکر مرزها باشیم. این فکر به ذهن همه 
کس می آمد ولی کار خدا ! جلسه خبرگان تشکیل شد. 
جلسه خبرگان هم مسئله این بود که باید چه کار کنیم 
و جای ایشان باید چه کسی باشد؟ یک نظری بود که 
نظر خوبی نبود و مخالفت می شد. خیلی افراد دیگر هم 
مخالفت می کردند که شورایی کنیم. می گفتند کسی 
را که بتوانیم جای امام )ره( بنشانیم نداریم. وقتی یک 
نفر را نداریم که جایگزین باشد ناچار چند نفر را باید پیدا 
کنیم و رهبری شورایی باشد و حکومت شورایی باشد و 
جای امام را شورا پر کند. این یک نظر بود که این نظر 
مخالفت شد و از جمله کسانی که مخالفت می کردند من 
بودم. صحبتی هم انجا کردم و گفتم این طور نمی شود، 

شورا نمی تواند جای امام )ره( را پر کند.
فرد باید باشد؛ حالا چه کسی باشد؟ این هم کار خدا بود. 
همه مقدرات الهی بود. بالاخره مقام معظم رهبری مطرح 
شد. آقای هاشمی را خداوند رحمت کند جمله ای از امام 
)ره( بیان کرد و مشکل را حل کرد که نظر امام )ره( همین 
بود که بعد از خود ایشان آیت الله خامنه ای می تواند 
جای ایشان باشد؛ می تواند همین طور اداره کند. همین 
سخن کار خودش را کرد. برخی در عین حال که تردید 
داشتند، چون بیان امام )ره( مطرح شد، جرات نمی کردند 
در مقابل حرف امام )ره( حرفی بزنند و کسی هم نداشتند 
ایشان  )ره(،  امام  صحبت  از  صرفنظر  کنند.  معرفی  که 
هایی  هم صحبت  ایشان  خود  باشد؟  کسی  چه  نباشد 
کردند،  برخی دشمنان سوءاستفاده  و  کردند  روز  آن  که 
خود ایشان هم آمادگی برای این کار نداشتند؛ یعنی این 
جایگاه را طوری می دانستند که می گفتند من نمی توانم 
جای امام )ره( را پر کنم. همان جمله را فرمودند، ولی باز 

هم کار خدا بود.
بالاخره در ظرف یکی دو روز مرزها حفظ شد، دشمن هم 
به مرزها تجاوزی نکرد، مملکت هم آرام شد. این ذهنیت 
دارد  افرادی که وجود  این مخالفین، منافقین و  با  بود 
مملکت را آشوب می کنند و مردم را در خیابان می ریزند 
و مغازه ها را غارت می کنند و دشمنی ها کار خودش 
کند. هیچ یک از این اتفاقات رخ نداد. به سادگی و به 
لطف خدا رای گرفته شد و ایشان تایید آورد. والسلام. 
این هم از الطاف خاص خدا بود. صرفاً باید به حساب خدا 
گذاشت. الحمدالله رب العالمین، خیال ما از خلا موجود 

راحت شد و جای خالی امام )ره( پُر شد.

رئیس جمهوری در جلسه کمیته های تخصصی ستاد مقابله 
با کرونا، حفظ سلامت مردم را اولویت اساسی دولت دانست 
و گفت: با توجه به آینده نامعلوم ویروس کرونا، مردم باید 

زندگی خود را با این ویروس سازگار کنند.
به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از پایگاه اطلاع رسانی 
روز  کرونا  با  مقابله  ستاد  تخصصی  کمیته های  دولت، 
»حسن  والمسلمین  ریاست حجت الاسلام  به  پنجشنبه 
روحانی« رییس جمهوری تشکیل جلسه داد و چند موضوع 
در زمینه بازگشایی فعالیت های اجتماعی و فرهنگی برای 

تصمیم گیری در جلسه ستاد ملی مطرح شد.
رئیس جمهوری در این جلسه بر لزوم نظارت دقیق بر اجرای 
دستورالعمل های بهداشتی از جانب دستگاه ها و همه مردم 
تاکید و با اشاره به نامشخص بودن شرایط ویروس کووید 
۱۹ در آینده تصریح کرد: حفظ سلامت مردم و همه آحاد 
جامعه برای دولت اولویت اساسی است و باید به گونه ای 
برنامه ریزی شود تا ضمن انجام فعالیت های اقتصادی و 

اجتماعی تامین سلامت مردم نیز مورد توجه خاص قرار 
گیرد. حجت الاسلام روحانی گفت: جامعه باید باور داشته 
باشد که آینده ویروس کرونا نامشخص است بنابراین مردم 
باید زندگی خود را با این ویروس در هر شرایطی سازگار کنند.
در این جلسه »سعید نمکی« وزیر بهداشت، درمان و آموزش 
پزشکی گزارشی از آخرین وضعیت بیماری کووید ۱۹ در 
کشور به ویژه استان هایی که در هفته های اخیر روند شیوع 
بیماری در آنها افزایشی بوده است، ارائه کرد و با تاکید بر 
لزوم رعایت هر چه دقیق تر دستورالعمل های بهداشتی از 
جانب مردم در این استان ها گفت: صحن های مطهر باید 
با رعایت کامل دستورالعمل های بهداشتی توسط متولیان 
این  در  همچنین  شوند.  بازگشایی  مقدس  آستان های 
نشست مقرر شد گروه مشترکی از نمایندگان استانداری 
و وزارت بهداشت، درمان و آموزش پزشکی بر روند اجرای 
دستورالعمل های بهداشتی به شکل دقیق، موثر و سازنده 

نظارت کنند.

خبر اول

»روحانی«: 

مردم باید زندگی خود را با ویروس کرونا سازگار کنند

کرونا در ایران

بین الملل

تک خبر
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با تصویب بودجه باشگاه و انتخاب سرمربی توسط 
شورای اسلامی شهر گنبد، تیم والیبال شهرداری وارد 
لیگ برتر شد، گنبدی ها نسبت به سال گذشته خیلی 
با   ، برتر شدند  انتقالات لیگ  و  نقل  وارد فصل  دیر 
عظیم جزیده سرمربی این تیم درباره آخرین وضعیت 
شهرداری گنبد همکلام شدیم که در ادامه می خوانید:

گنبد  شهرداری  والیبال  تیم  سرمربی  جزیده  عظیم 
در گفتگو با »دنیای هوادار« با بیان اینکه روز شنبه 
منعقد  قرارداد  بومی  بازیکن  چهار  با  )۱۷خردادماه( 
خواهیم کرد، افزود: سیاست باشگاه شهرداری بومی 
گرایی و جوان گرایی بوده و بیشتر از بازیکنان بومی در 

ترکیب تیم استفاده خواهیم کرد.

وی تصریح کرد: در سه پست قطرپاسور، دفاع وسط و 
پاسور بازیکن غیر بومی جذب خواهیم کرد و تصمیم 
داریم از حیثیت والیبال گنبد دفاع کنیم، هدف ما 
ماندن در لیگ برتر بوده و نیم نگاهی هم به صعود در 

هشت تیم برتر لیگ داریم.
سرمربی تیم والیبال شهرداری گنبد با عنوان اینکه 
خیلی دیر بحث بودجه تیم والیبال شهرداری بسته 
شده است، بیان کرد: متاسفانه زمان را از دست دادیم، 
خیلی دیر بحث بودجه بسته شد، به دلیل اینکه زمان 
را از دست دادیم، باید با یک تیم معمولی وارد لیگ 
از  را  اخیر  هفته  سه  دو  ایده آل  شرایط  شویم،  برتر 
دست دادیم، حالا هم بازیکن آزاد بسیار کم بوده و 
اکثر بازیکنان تیم های خود را انتخاب کردند و قرارداد 
بستند، با این شرایط باید به دنبال بازیکن خارجی رفت 
که با توجه به وضعیت دلار این روزها این موضوع غیر 

ممکن خواهد بود.
به  نسبت  مردمی  توقعات  داد:  ادامه  جزیده  عظیم 
تیم شهرداری گنبد باید پایین بیاد ما برای ماندن می 
جنگیم و تیم شهرداری گنبد در فصل ۹۹ قطعا تیمی 

با تلفیق بازیکنان جوان و با تجربه خواهد بود.

 وی درباره سطح لیگ برتر۹۹، گفت: به نظرم لیگ برتر 
سال ۹۹ نسبت به سال قبل قوی تر شده، هشت تیم 
، در تیم  برتر شدند  در حد خیلی خوب روانه لیگ 
های مختلف امسال برخی از لژیونرهای کشورمان وارد 
لیگ برتر ایران شدند که این موضوع کیفیت لیگ برتر 

والیبال را بالا خواهد برد.
سرمربی تیم والیبال شهرداری گنبد در پایان در پاسخ 
ملی  تیم  سرمربی  انتخاب  خصوص  در  سوالی  به 
والیبال ایران،خاطرنشان کرد: من موافق گزینه ایرانی 
هستم و معتقدم تنها کسی که می تواند هدایت تیم 
ملی والیبال ایران را برعهده بگیرد، بهروز عطایی است، 
ایشان با تیم ملی جوانان قهرمانی جهان را بدست 
آوردند، من از ۶ سال قبل هم گفتم که سرمربیگری 

تیم ملی والیبال برازنده عطایی است.

»عظیم جزیده« در گفت و گو با »دنیای هوادار«:

می خواهیم از حیثیت والیبال گنبد دفاع کنیم

اجتماعی

مبادا مربیان وطنی با سر به 
زمین بخورند...

از فحوای نشست هیات رئیسه 
فدراسیون والیبال چنین بر می 
به علاوه یک  نصف  که  آید 
اعضاء )حداقل( دکوری نیستند 
و بر عکس ادوار پیشین هر چه 
رئیس فدراسیون بگوید حجت 
این  قضا  از  و  بود  نخواهد 
حسنی بزرگ است که هم از 
تک محوری بودن فدارسیون جلوگیری می کند و هم اینکه دیگر 
اعضاء که شاید والیبالی نباشند مجبورند گوش کنند و همپای 
استخوان خورد کرده های توپ و تور احساس مسئولیت کنند؛ 
در چنین نشستی بود که جمع به این اجماع نظر رسیدند که 
سرمربی تیم ملی یا باید یک خارجی کلاس بالا باشد یک مربی 
ایرانی کنار مشاور فنی قوی مثل ولاسکو که اعلم زمانه است، 
داورزنی دو ماه فرصت دارد تا در این دو محور سرمربی تیم ملی 
را انتخاب کند و واقعیت امر این است که مربیان بزرگ خارجی 
با قراردادهای کوتاه مدت رغبتی نشان نمی هند و مربیان ایرانی 
نیز به احتمال زیاد و بر اساس گفته ها و شنیده ها آقابالاسر نمی 
خواهند! درباره گروه نخست فعلا حرفی نمی زنیم چون جوینده 
یابنده است ولی درباره مربیان ایرانی باید جانب احتیاط را در نظر 
گرفت تا فرد وطنی با سر به زمین نخورد؛ متاسفانه مربیان کشور 
کمتر همدیگر را قبول دارند و رقیب خارجی را هم بر نمی تابند 
در صورتی که باید به یاد بیاورند که ناکاگیجی با همه شهرتی که 
داشت و دارد حاضر شد در تیم  ملی ژاپن با فلیپ بلین فرانسوی 
کار کند؛ کار در سطح ملی منیت بر نمی تابد و مربیان باید بدانند 
مسئولیت سنگینی بر دوش می گیرند و عاقبت کار را با کمی 
چشنی عافیت طلبی در هم آمیزند ما می خواهیم برای مربیان 
شایسته کشورمان هورا بکشیم اما بیم آن داریم که مبادا بر سر 

به زمین بخورند...

مرگ بر دیکتاتور!
جهان،  جای  همه  در 
حکومت هایی پیدا می شود 
رنگ  جرم  به  را  انسانی  که 
متفاوت، جنسیت متفاوت، 
خواسته  متفاوت،  اندیشه 
متفاوت، یا نه اصلا به جرم 
اعتراض به بی کفایتی حکام، 
یا به جرم تلاش برای تحقق 

عدالت، به گلوله و باتون و اشک آور می بندند.
چه دستبندها که در جهان مدعی دموکراسی، بر دستانی که 
برای مطالبه حقوق اجتماعی مشت شده اند زده شده، چه 
طناب ها که بر گردان های بر آمده در طلب معیشت، انداخته 
شده، چه حبس ها که بر جسم خسته اقشار کم درآمد جوامع 
به ظاهر دموکراتیک، تحمیل شده، و ما انسان ها در هرکجای 
دنیا، یا سکوت کرده ایم، یا فریادمان را در پستوی خانه هامان 

خاموش کرده ایم.
قاعده دموکراسی این است که اگر اکثریت ملتی از حکومت 
یا حاکم دست کشیده اند و امیدی به او ندارند، حاکم هم از 
حکومت دست بکشد، و کار را بسپارد به همان اکثریت. و این 
همان چیزی است که بنیانگذار انقلاب هم بر آن تاکید داشته 
است. مساله جورج فلوید تکرار مالکوم ایکس است، تکرار بگیر 
و ببند حکومتی است، تکرار ناحق کردن حقوق یک ملت است، 
تکرار آسیه پناهی است، تکرار ماجرای خلخال زن یهودی است. 
تکرار سقوط جامعه انسانی به چاه نادانی است. حالا وقتش 
رسیده که فریادهامان را از سینه بیرون بریزیم و صدا بزنیم 
مرگ بر دیکتاتور، و همینطور که جوالدوزمان را در نرمگاه غول 
سرمایه داری و ستم فرو می کنیم، البته یک سوزنی هم به 

خودمان بزنیم.

نماینده ولی فقیه در استان البرز و امام جمعه کرج با 
اشاره به حوادث اخیر ایالات متحده آمریکا گفت: مردم 
جهان در آینده نزدیک شاهد فروپاشی کدخدای پوشالی 

»آمریکا« خواهند بود.
به گزارش »دنیای هوادار«، آیت الله سید محمد مهدی 
این  نماز جمعه  در خطبه مکتوب  حسینی همدانی 
هفته کرج افزود: روزهای فروپاشی ابرقدرت ساختگی 
آمریکا را همه به نظاره هستیم و همه عالم چهره غیر 
بنابراین  می بینند  را  آمریکا  روتوش  بی  و  هالیوودی 
حرکتی که در ایالت های مختلف آمریکا واقع شده را باید 

با دقت بررسی و تحلیل کرد.
معظم  رهبر  تعبیر  به  و  غربگرایان  داشت:  بیان  وی 
و  واقعی  چهره  و  شوند  بیدار  کنندگان  بزک  انقلاب 
حقیقت پلید آمریکا را ببینند که مدعیان حقوق بشر 
چگونه حقوق انسان ها را لگدکوب می کنند و از درون 
طبقاتی،  شکاف  جز  چیزی  آنان  دموکراسی  لیبرال 
ترور  و  جنگ  کشی،  حق  آدمکشی،  نژادی،  تبعیض 

بیرون نمی آید.
بی کفایتی  کنار  در  که  جنبشی  این  داد:  ادامه  وی 
دولت مردان آمریکا در کنترل ویروس کرونا به راه افتاده 
و همه طبقات و گروه های مردم را در مناطق مختلف 
آمریکا به حرکت درآورده فقط یک جریان ضد نژادپرستی 

به خاطر کشته شدن یک رنگین پوست نیست.
امام جمعه کرج گفت: سیاه، سرخ و سفید به خیابان 
آمده اند و پرچم کشورشان را به آتش می کشند و با فریاد 
می گویند نظام سرمایه داری نمی خواهیم. این یعنی 
نظام سرمایه داری آمریکا از بین رفت و دیگر حرفی برای 

گفتن ندارد.
است.  در حال تحقق  الهی  کرد: سنت  وی خاطرنشان 
آمریکا  کدخدایی  بدون  جهان  جهان،  مردم  به زودی 
را تجربه خواهند کرد. آنان که می خواستند ایران را در 
امروز در حال هضم  هاضمه جهانی خود هضم کنند 
شدن هستند. حتی کسانی که تهدید می کردند بیش از 
پنجاه نقطه کشور را خواهند زد نتوانستند جلوی صادرات 

محصولات نفتی ما را در داخل قلمرو خود بگیرند.

احکام دین را نمی توان مطابق سلیقه شخصی انتخاب کرد

خطبه  در  همچنین  البرز  دراستان  فقیه  ولی  نماینده 
مکتوب این هفته خود بیان داشت:  اسلام یک تابلوی 
جورچین زیبا و قشنگ است که تمام ابعاد موردنیاز بشر 
در عرصه های مختلف را خالق بشر در آن دیده و در کنار 
هم قرار داده است که اگر تکه ای و قطعه ای از آن کم شود 
و یا از تابلوی دیگری به آن اضافه شود، زیبایی و کارایی و 

یکپارچگی خودش را از دست می دهد.
وی اضافه کرد: اگر باور کردیم دستورات اسلام از طرف 
خداست، باید عامل باشیم و هواها و خواسته های خود 
را کنار بگذاریم. اما اگر گفتیم بله اسلام این را گفته 
ولی، اگر، اما، به نظر من،این به هم زدن تابلو به سلیقه 

نیست.  اسلام  دیگر  آن  و  است  در شخصی  بنابراین 
مناسبت ها و رویدادهای اجتماعی، 

رفتاری  و  اخلاقی  سیاسی، 
مواظب اظهارنظرها و نسبت 

دادن های خود باشیم.
نماینده ولی فقیه دراستان 

شخصیت  این  افزود:  البرز 
که  می کرد  زندگی  دوره ای  در 

به شدت  بنی عباس  را  شیعیان 
کرده  سرکوب  و  تضعیف 

بودند و جو بدبینی 
و  به هم  نسبت 
خفقان شدید بر 
حاکم  جامعه 
بود، بعلاوه در 
زمان  همین 
یی  حرکت ها
جهت براندازی 
طرف  از 

خوارج  بعضی 
یا شیعیان زیدی 

و طالبیان واقع شده 

بود و کسانی که تفکر ملی گرایانه داشتند مثل خرمدین و 
مازیار، هم تحرکاتی داشتند و البته حاکمیت از این تشتت 

و شلوغی بهره خودش را می برد.
وی یاد آورشد: بنابراین حضرت عبدالعظیم در چنین 
زندگی  تقیه  روش  به  را  زیادی  سال های  فضایی، 
کرد. اما شخصیت فرهیخته و فعالیت های فرهنگی 
گسترده عبدالعظیم در معرفی چهره غاصبان حکومت 
خاندان  مظلومیت  بیان  و  معارف  نشر  و  اهل بیت 
امام  رابطه بین مردم و  ایجاد  عصمت و طهارت، و 
زمانشان، متوکل و دستگاه حاکمه را به شدت عصبانی 
که  داد  او  دستگیری  به  دستور  بنابراین  بود  کرده 
حضرت به امر امام هادی )ع( از سامراء به ری هجرت 
کرد و در خانه یکی از شیعیان در محله سکه الموالی 

ساکن شد.
آیت الله حسینی همدانی گفت: در نحوه وفات این بزرگوار 
مرحوم  و  نجاشی  جناب  بزرگ  رجالی  هست.  اختلاف 
شیخ طوسی قائل به مرگ طبیعی هستند و در مقابل 
روایاتی وجود دارد که اشاره به مسموم کردن، زنده به گور 
و شهادت دارد. روایتی را شیخ صدوق، از محمّد بن 
یحیی نقل می کند در فضیلت زیارت مزار آن بزرگوار که 
خدمت امام  هادی علیه السلام رسیدم. ایشان فرمود: کجا 
بودی؟ گفتم: حسین بن علی )ع(  را زیارت 
کردم. امام  هادی فرمود: بدان که اگر قبر 
عبدالعظیم را در شهر خودتان زیارت 
که  هستی  کسی  مانند  کنی، 
حسین بن علی را زیارت کرده 
باشد. خدای تعالی توفیق 
شریف  مضجع  زیارت 
و  بزرگوار  عالم  این 
روزی  را  انقلابی 

همه بگرداند.

»البرز« چه خبر؟

»نماینده ولی فقیه در البرز و امام جمعه کرج«: 

فروپاشی کدخدای پوشالی نزدیک خواهد بود 

گفت و گو

مکث

نخود هر آش!

مهدی صالحی

 نویسنده و خبرنگار

 دکتر علی  ساجدی

  نویسنده

میلاد حسین زاده

  خبرنگار
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شنبه 17 خرداد 99 -  شماره  491
شهری

»دبیر مجمع شهرداران کلانشهرهای کشور«:

کلانشهرهای ایران نباید بازتاب 
کننده تصاویر منفی باشند

کرونا تهرانی ها را دوچرخه سوار کرد

مدیر واحد توسعه سیستم های حمل و نقل پاک شهرداری 
تهران گفت: استفاده شهروندان از دوچرخه های شخصی در 

دوران کرونا ۲ تا ۳ برابر افزایش یافته است.
واحد  مدیر  آزاده دل  یعقوب  هوادار«،  »دنیای  گزارش  به 
در  تهران  شهرداری  پاک  ونقل  حمل  سیستم های  توسعه 
جمع خبرنگاران و در پاسخ به سوالی درباره میزان استفاده 
از  استفاده  گفت:  کرونا  دوران  در  اشتراکی  دوچرخه های  از 
ابتدای سال  از  از یک رشد صعودی  دوچرخه های اشتراکی 
برخوردار است و همچنان تمایل مردم به استفاده از دوچرخه در 

روزهای کرونایی در حال افزایش است.
او تصریح کرد: مشاهدات عینی ما نیز نشان می دهد که به غیر 
از دوچرخه های اشتراکی استفاده شهروندان از دوچرخه های 
شخصی نیز در ایام  شیوع کرونا دو تا سه برابر افزایش داشته 

است.
او در پاسخ به این سوال که چرا در دوران کرونا برای برداشتن 
بار از ناوگان حمل و نقل عمومی شاهد توسعه چشمگیر 
این است  نبودیم، گفت: سوال من  اشتراکی  دوچرخه های 
که چرا ستادملی مبارزه با کرونا فقط استفاده از ماشین های 

شخصی را آزاد کرد و استفاده از دوچرخه را ترویج نمی کند؟
در  آلمان  بهداشت  وزیر  که  حالی  در  داد:  ادامه  دل  آزاده 
همان روزهای ابتدای شیوع کرونا به این مساله اشاره کرد 
و از شهروندان درخواست کرد از دوچرخه در سفرهای شهری 

استفاده کنند و دوچرخه سواری را مناسب این ایام دانست.
مدیر واحد توسعه سیستم های حمل ونقل پاک شهرداری 
تهران افزود: نمی دانم چرا زمانی که بحث از تردد می شود، صرفا 
استفاده از حمل ونقل شخصی تبلیغ می شود و استفاده از 

دوچرخه و پیاده روی تبلیغ نمی شود.
دوچرخه های  گسترش  برای  که  سوال  این  به  پاسخ  در  او 
اشتراکی تمهیداتی چه تمهیداتی در نظر گرفته شده است؟ 
اشتراکی  دوچرخه های  توسعه  برای  هدف گذاری  گفت: 
از سفرها  درصد  باید ۴۰  و  است  تا سال ۱۴۰۱  پایتخت  در 
توسط دوچرخه های اشتراکی پوشش داده شود، همچنین 
دوچرخه های شخصی نیز باید سهم ۶۰ درصدی را به خود 

اختصاص دهند.
آزاده دل ادامه داد: هر دوی این موارد در برنامه های شهرداری 
تهران قرار دارد و اگر بتوانیم با شرکت بیدود، اقداماتی که اکنون 
در حال اجرای آن هستیم را ادامه دهیم تا سال ۱۴۰۱ به هدف 
۴۰ درصدی می رسیم و از طرفی باید حواسمان به استفاده ۶۰ 

درصدی از دوچرخه های شخصی نیز باشد.
مدیر واحد توسعه سیستم های حمل ونقل پاک شهرداری 
تهران گفت: شهرهای موفق در این زمینه بر روی دوچرخه 
شخصی به جای دوچرخه اشتراکی تمرکز کردند، اما باید از 
دوچرخه های اشتراکی نیز حمایت شود تا به سهم قابل قبولی 

در استفاده از دوچرخه در سطح شهر تهران برسیم.

دبیر مجمع شهرداران کلانشهرهای ایران گفت: بحران 
ناشی از ویروس کرونا و پاندمی یا همه گیری جهانی 
پیشرو  کشورهای  میان  موفق  تجربه های  تبادل  آن، 
از  جلوگیری  برای  کارآمد  و  موثر  راهکارهای  ارائه  در 
گسترش این ویروس را به امری ضروری تبدیل کرد که 
می تواند نمود عملی و کاربردی از مقابله با کرونا از راه 

دیپلماسی شهری باشد.
در  افزود:  مرادی  کمال  هوادار«،  »دنیای  گزارش  به 
همین راستا می توان از تجربه رایزنی و تبادل تجربیات 
آنکارا،  بزرگ جهان مانند  با شهرهای  شهرداری تهران 
استانبول، مسقط، سئول، رم، لندن نام برد که به نتایج 
به پیام شهردار تهران  خوبی هم رسیده اند همچنین 
کرد  اشاره  می توان  جهان  کلانشهرهای  شهرداران  به 
که زندگی در جهانی با بحران های جهانی شده نیازمند 
مسئولیت پذیری و همکاری جهانی و تجدید نظر در 
الگوهای حکمرانی ملی و بازاندیشی در نسبت امر ملی 
با امر جهانی است. به عنوان اقدام مکمل پیام شهرداران 
کلانشهرها و شهرهای دیگر نظیر اردبیل، کرمان، رشت 
و یاسوج بر لزوم برخورداری همه شهروندان جهان از 
امکانات بهداشتی در مقابله با این ویروس که  تحریم ها 
به  را  شهرشان  مردم  زندگی  و  جان  کنونی  بحران  در 
خطر انداخته، بر این مهم تأکید می کند که در عرصه 

دیپلماسی شهری هدف ملت ها هستند نه دولت ها.
دبیرکل مجمع شهرداران کلانشهرهای ایران با بیان اینکه هر 
چند دولت ها با یک دیگر مشکل داشته باشند اما ملت ها 
همواره می توانند با هم ارتباط برقرار کنند، گفت: از طرفی 
مرور بر تجربه و روابط خواهرخواندگی شهر تهران با تعداد 
قابل توجهی از شهرهای مهم و موفق جهان همچنین 
حضور در برخی از نهادهای بین المللی حوزه توسعه شهری 
مانند انجمن کلانشهرهای مهم جهان)متروپلیس(، سازمان 
شهرها و حکومت های محلی و مجمع شهرداران آسیایی 
می تواند در این زمینه که کدام شهرها ظرفیت پیشنهاد دهی 

به تهران را دارند، مفید واقع شود.

دیپلماسی شهری ارتباط مستقیم با شهروندان دارد

مرادی در پاسخ به این پرسش که شهر تهران در کدام 
می تواند   ... و  تاریخی  معماری،  فرهنگی،  حوزه های 
به شهرهای دیگر سراسر جهان صادرات داشته باشد، 
گفت: پاسخ به این سوال از یک جنبه مرتبط با موضع 

دیپلماسی شهری است و از جنبه دیگر مرتبط با موضوع 
با جنبه اول  ارتباط  برندسازی شهری. در  یا  برندینگ 
به طور کلی دیپلماسی شهری از موضوعاتی است  که 
ارتباط  مستقیم با شهروندان دارد  و با تأکید بر صنعت  
گردشگری و تعامل با شهرهای خواهرخوانده همچنین 
سازمان های غیردولتی مردم نهاد  و تعاملات  فرهنگی و 
گسترش ارزش ها و هنجارها می تواند نقش مکمل و 
مؤثری بر کارکرد دیپلماسی عمومی مبتنی  بر توسعه  و 
 بهسازی  روابط بین ملت ها و  شهروندان ارتباط با افراد 
 کلیدی، برقراری روابط استراتژیک، در سیاست خارجی 

را ایفا کند.
اظهارکرد:  شهری  برندسازی  یا  دوم  جنبه  درباره  وی 
به طور کلی تصویر ذهنی ما از شهر انعکاسی از خاطرات 
مجموع  است.  آن  مختلف  بخش های  از  ما  مختلف 
مانند  مختلفی  منابع  و  خارجی  محیط های  کیفیت 
تاریخ، فرهنگ، آداب و رسوم، صنعت، منظر و محیط 
زیست در خلق هویت محلی، غرور شهروندی، رضایت 
اجتماعی مورد نیاز هستند و بر رفتارهای نیز اقتصادی 
ابعادی  این تصویر شامل  تاثیر می گذارند. همچنین 
مردم،  از  که  تصویری  )مانند  اجتماعی  تصویر  مانند 
رفتارها، باید و نبایدها، نمادها و آیین های آن جامعه(، 
تصویر اقتصادی )مانند میزان توسعه یافتگی، فضای 
کسب و کار، ظرفیت های اقتصادی و...(، تصویر کالبدی 
)مثل معماری شهر، موقعیت جغرافیایی، معماری و 
گردشگری و...( و یا تصویری را که از گذشته تاریخی 

آن شهر داریم، است.
به گفته دبیرکل مجمع شهرداران کلانشهرهای ایران؛ 
درحال حاضر مسائل و مشکلات عمده نه تنها در تهران 
بلکه در تمامی کلانشهرها تصویری منفی از آن ها رقم 
می زند. در نتیجه قدرت مانور آن را محدود می سازد و 
اجازه می دهد شهر از جنبه های مختلفی نظیر جذابیت، 

سرمایه گذاری، رقابت و... افول کند.
او در پایان گفت: به منظور غلبه بر این مشکل نیاز است 
که بر دارایی های محیط به عنوان عامل مهمی در خلق 
با غرور  برای شهروندان همراه  یک احساس مشترک 
شهروندی، قدرت، عواطف سازنده در تعریف هر فضایی 
با هویت خاص خود افزوده شود. بر همین اساس و با 
توجه به ادبیات نظری و کاربردی موجود در این زمینه 
می توان از پتانسیل بالای برندسازی شهری استفاده کرد.

محیط زیستگزارش

تبدیل 23 هکتار از اراضی اطراف بزرگراه شمالی
 به منطقه گردشگری-تفریحی 

دبیر اول و رئیس کمیسیون عمران و ترافیک شهری شورای 
اسلامی شهر کرج گفت: در راستای بهره برداری اقتصادی و 
تامین بخشی از هزینه های اجرای پروژه، 23 هکتار اراضی 
اطراف بزرگراه شمالی تبدیل به منطقه گردشگری و تفریحی 

می شود.
به گزارش »دنیای هوادار«، مهدی حاجی قاسمی گفت: تلاش 
اعضای شورای اسلامی شهر و مسئولان شهرداری کرج بر این 
است که امسال حداقل حدود پنج کیلومتر از پروژه بزرگراه 
شمالی از محدوده بلوار آیت الله طالقانی تا انرژی اتمی به 
مرحله بهره برداری برسد، البته تحقق این مهم منوط به حل 

مسئله معارضات ملکی و تامین مالی این پروژه ملی است.
او هدف از اجرای بزرگراه شمالی را کاهش ترافیک مبادی 
ورودی شهر عنوان کرد و گفت: اگر بحث تزریق اعتبار کافی 
و از طرفی رفع معترضات ملکی در پروژه بزرگراه شمالی حل 
شود فاز یک پروزه را می توانیم به بهره برداری برسانیم، اما در 

شرایط کنونی اگر قرار باشد این مشکلات به قوت خود باقی 
بماند زمان افتتاح آن نیز به تعویق می افتد.

 دبیر اول شورای اسلامی شهر کرج با بیان اینکه دوره باقی 
مانده از شورای دوره پنجم شورای اسلامی مثل یخ در حال آب 
شدن است، گفت: این پروژه علاوه بر کاهش ترافیک مبادی 
ورودی شهر قابلیت کاربری خدماتی - گردشگری دارد که با 
برنامه ای منسجم و هدفمند می تواند تحولی بنیادین ایجاد 

شود.
 حاجی قاسمی با تاکید بر اینکه شهرداری کرج نگاه ویژه ای 
به پروژه بزرگراه شمالی داشته باشد، گفت: این پروژه با طول 
۱۷.۶ کیلومتر تملکات زیادی شامل دولتی و خصوصی دارد که 

تاکنون بخشی از تملکات آن حل  شده است.
او با اشاره به اینکه شورای اسلامی شهر کرج به جد پیگیر 
تکمیل بزرگراه شمالی است، گفت: تلاش می کنیم که فاز اول 

این پروژه به  زودی تکمیل و مورد بهره برداری قرار گیرد.
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روزنامه

5 فرهنگی

جهان سینما

مینی سریال درام »چرنوبیل« با کسب ۱۴ نامزدی 
پیشتاز نامزدهای جوایز بفتای تلویزیونی ۲۰۲۰ شد.

»استیو مک کویین« کارگردان سیاه پوست برنده اسکار 
اعلام کرد دو فیلمش را که شب پیش از سوی 
جشنواره فیلم کن ۲۰۲۰ پذیرفته شدند، به جورج 
فلوید سیاهپوستی که به دست پلیس آمریکا کشته 

شد تقدیم می کند.

مردم  بازگرداندن  برای  جنوبی«  »کره  فیلم  شورای 
به سالن های سینما، میلیون ها کوپن تخفیف 
۶۰ درصدی برای خرید بلیت سینما در اختیار 

مخاطبان قرار داد.

اجراهای  تمام  شکسپیر«  »رویال  تئاتر  شرکت 
برنامه ریزی شده خود را برای سال ۲۰۲۰، به دلیل شیوع 

ویروس کرونا، لغو و یا به زمان دیگری موکول کرد.

»سعید سهیلی«: آتش زدن کارت خانه سینما باعث 
شد برخی از حرف ها شنیده شود.

احتمال  کرونا،  با  مقابله  ملی  طبق جلسه ستاد 
 ـهنری« تا انتهای خرداد  بازگشایی »مراکز فرهنگی 

ماه به شرط ثبات شرایط، قوت گرفته است.

»کاوه دهقانپور«: در سینمای ما انگار فقط باید یک 
عده کار کنند و رابطه ها بر همه چیز مقدم است.

»سال دوم دانشکده من« تازه ترین ساخته رسول 
صدرعاملی به شبکه نمایش خانگی آمد.

بشنویم | ببینیم | بخوانیم

آلبوم سافت راک »شایعات Rumours« اثری از گروه پرآوازه راک آمریکایی فلیتوود 
مک Fleetwood Mac است که در سال ۱۹۷۷ منتشر شد و توانست به یکی از 
پرفروش ترین آلبوم های تاریخ تبدیل شود و در جایگاه دهم فروش موسیقی در 
تاریخ جای گیرد. پس از موفقیت آلبوم قبلی با نام Fleetwood Mac، گروه در راه 
انتشار آلبوم جدید با مصائب و کشمکش های داخلی زیادی مواجه شد و موضوع 
ترانه های آلبوم از دل این تنش های بیرون آمد. این آلبوم فلیتوود مک فراتر از 
همه انتظارها توانست به فروش بی نظیری برسد و در کشورهای آمریکا و بریتانیا 
صدرنشین شود. همچنین تعداد زیادی از تک آهنگ های این آلبوم نیز در فهرست 
تک آهنگ ها صدرنشین شدند. آلبوم شایعات را می توان اثری هنری، فرهنگی و 
تاریخی دانست که ستایش های زیادی در میان مخاطبان و منتقدان به دست 
آورد. کیفیت بالای تولید و همچنین هارمونی های متنوع در هماهنگی با صدای 
خوب خواننده، باعث شد تا این آلبوم نقدهای بسیار مثبتی دریافت کند و بتواند 
در سال ۱۹۷۸ برنده جایزه گرمی شود. آلبوم شایعات یکی از آلبوم های الهام بخش 
در سبک های پاپ راک و سافت راک و حتی سایر سبک ها است و ما نیز شنیدن 
 Songbird«، »Oh Daddy«، »Don’t Stop«،« این آلبوم درجه یک به ویژه قطعات

Dreams«« و »You Make Loving Fun« را به شما توصیه می کنیم.

1977 / »Rumours | شایعات«
:: فلیتوود مک ::

»گلی بعد از بیست سال زندگی در فرانسه یک باره تصمیم می گیرد به ایران 
و به زادگاهش، شهر رشت سفری کند. فرهاد در رشت به استقبالش می رود 
و می گوید که آشنایی قدیمی است، اما گلی اصلا او را به یاد نمی آورد.« این 
خلاصه ای است بر آنچه که با اتکا بر »چه« و »چگونگی« نخستین ساخته 
»صفی یزدانیان« )منتقد، نویسنده و کارگردان( می گذرد. فیلم داستانی ساده 
اما پر از جزئیات و »حسِ خوب« دارد. یک عاشق )فرهاد یروان( که سال های 
درازی است منتظر ورود گلی )گیله گل ابتهاج( به شهر رشت می باشد با ورود 
وی در اولین دقایق حضورش در این شهر به سراغش می رود. اما دقت صفی 
یزدانیان در پرداخت داستان و تجربه ارزشمندش در سال هایی که نویسنده بود، 
سبب شده تا این فیلم از جهات مختلف اثری یک عاشقانه متفاوت و در حد و 
اندازه عاشقانه های نابِ کلاسیکِ اروپایی باشد. نخستین فیلم یزدانیان روایتی 
از عشقی متفاوت و منحصر به فرد است که بر بستر جغرافیایی خاص و شکست 
زمان عمق و جذابیت پیدا می کند. عشق زِخم باز کرده ای که نه از درِ انتقام 
و جبران مافات، بلکه از نگاهی انسانی با معشوق پیشین مواجه شده و هرگز 
دچار »شعار« و »ذوق زدگی« نمی شود و پر است از لحظات، تصاویر، بازی ها و 

دیالوگ ها و البته »موسیقی« ناب. 

»در دنیای تو ساعت چند است؟« / 1393
:: صفی یزدانیان ::

این کتاب هدفی جز این اندیشه که مجموعه ای از اطلاعات علمی را که در این عصر 
درباره انسان به دست است، در دسترس همه بگذارد. ما کم کم به ضعف تمدن خود 
پی می بریم. بسیارند کسانی که امروز رهایی از قید بندگی اصول اجتماع امروزی 
را آرزو می کنند. این کتاب به خاطر آنان نگاشته شده است و همچنین به خاطر 
متفکرین تندروی که نه تنها به لزوم تغییراتی در شئون سیاسی و اقتصادی، بلکه 
به واژگونی اصول تمدن صنعتی معتقدند و راه دیگری برای پیشرفت انسانیت آرزو 
می کنند. »آلکسیس کارل« )مولف این اثر( زیست شناس فرانسوی برنده جایزه نوبل 
فیزیولوژی و پزشکی در سال ۱۹۱۲ به خاطر مطالعه سیستم گردش خون بود. او در 
پایان عمر متهم به همکاری با اشغالگران نازی شد ولی پیش از محاکمه درگذشت. 
از وی کتاب های نیایش و انسان، موجود ناشناخته به فارسی ترجمه شده است. این 
کتاب پرفروش ترین کتاب در سال ۱۹۳۵ بوده است. آلکسیس کارل این کتاب را 
در آمریکا به نگارش درآورد و به ۱۹ زبان ترجمه شد و با تیراژ یک میلیون نسخه به 
کتابی پرفروش در سطح جهان تبدیل گردید. کتاب آخرین فصل این کتاب موضوع 
بر سر »احیای انسانیت« است که در آن »بهسازی نژادی داوطلبانه« نقش نهایی را 

به عهده دارد. 

» انسان، موجود ناشناخته  
1935 / » Man, the Unknown 

:: الکسیس کارل | ترجمه: پرویز دبیری ::

کتابفیلم موسیقی

گسترده ی  دنیای  در  ساده  جست و جوی  یک  با  امروزه 
راجع   به هر موضعی  اندازی  راه  کار  اطلاعات  اینترنت، 

می توان به  دست آورد. اما آیا این کافیست؟
با جست وجوی فارسی نام  »ژروم فراری« هم اطلاعاتی 
که با آن روبه رو می شویم چنین است:»ژروم فراری ) به 
پاریس یک  در  )زاده ۱۹۶۸    Jérôme Ferrai  فرانسوی
نویسنده و مترجم اهل فرانسه. او در سال ۲۰۱۲ برنده جایزه 
گنکور برای کتاب درباره سقوط روم شد .فِراری در جزیره 
کرس زندگی می کند و برای چندین سال به تدریس فلسفه 
در الجزیره پرداخته است. در حال حاضر، او استاد فلسفه 

در مدرسه فرانسوی ابوظبی است.«  / منبع: ویکی پدیا
تفسیرهایی  و  نقدها  از  بسیاری  امروزه  که  آن جایی  از 
که به عنوان معرفی کتاب منتشر می شوند بیشتر شبیه 
آگهی های فروش کتاب هستند؛ سعی داشته با نگاهی 
دیگر _ نه لزوماً نگاه نو، چون معرفی های بسیاری در این 
قالب دیده ام و خوانده ام_ در این متن سعی شده؛ شانه به 
شانه ی متن کتاب پیش آمده و البته بدون ترسیدن از لو 

رفتن داستان یا همان به اصطلاح اسپویل. پس هشدار!
نگاهی به نگاهِ ژروم فراری تا پیش از منتشر شدن کتاب 
»آنجا که ایمانم را رها کردم« و بعد از آن. و مطمنا برای 
انتخاب این کتاب از میان هزاران کتاب موجود در بازار 
و حتا بین کتاب های همین نویسنده دلایلی داشته ام، 

که در حد توانم مطرح خواهم کرد. اما برای اینکه برای 
که  کنم  عرض  کنم؛  مُجابتون  مطلبم  ادامه ی  خواندن 

دلایلم: بی ربط به شرایط کنونی جهان امروزمان نیست.
روم  سقوط  مخاطبه ی  کتاب  با  معمولا  را  فراری  ژروم 
می  شناسند. این کتاب مضمونی فلسفی دارد. و بهترین 
تعریفی که برای این کتاب می توان داشت، همان تعریفی 
این کتاب  به  داوران جایزه گنکور  بود که گروه هیئت 
نسبت دادند. آن ها این کتاب را: »قیاسی زیبا از ناامیدی 

معاصر نامیدند که در دل خود پیامی امیدوارانه دارد.«
فِراری، این دنیای پر از خشم و نفرت را حق انسانِ امروز 
می داند، و او انسانِ امروز را محکوم به تماشای دنیایی 

می کند که: بنیانش با اشک و خون شکل گرفته است.
کتاب بعدی این نویسنده؛ رمانِ »یک انسان، یک حیوان« 
است. یکی از مهم ترین نوشته های ژروم فِراری که در 2009 
منتشر شد و جایزه  لاندِرنو را برای او به همراه داشت. 
یک رمانِ تکان دهنده درباره  ی خشونت و تنهایی انسان، 
به خصوص بعدِ ماجراهای یازده سپتامبر. سربازی که پس 
از گذراندن دوران خدمت سربازی در خاورمیانه و تماشای 
کشت و کشتارها، به درجه ای از پوچی رسیده که دیگر آن 
انسان سابق نیست و همه چیز برای او بیگانه است. در این 

رمان؛ سرباز که می تواند نماد انسانی محکوم باشد، از فرط 
جنگیدن دچار غمی از جنس مورسوِ بیگانه  ی کامو شده 
است، و فکر می کند که تنها عشق _ در تمام ابعادش_ 

نجات دهنده ی او می تواند باشد.
و اما ژروم فراری در پرنسیپ به صورت غیرمسقیم؛ زشتی 
و  و صدا می شود:  قرارمی دهد  کنار هم  در  را  زیبایی  و 
سلاح های  انواع  جنگ،  نژادپرستی،  سرمایه داری،  خطرِ 
شیمیایی را به گوش انسان ها می رساند. تلنگر می زند و 
نشان می دهد که انسان هایی با ذهن زیبا چگونه می توانند 
در جنایت هایی عظیم انسانی مشارکت کنند. جنایتی که 
می داند بد است؛ اما تنها سکوت می کند. و نشان می دهد 
ظاهر ساده چگونه می تواند: جنایت  در  آن  سکوت  که 
بعدی و حتا جنایت بزرگ تری را پایه گذاری کند. در پایان 
هم گویا ناقوس مرگ را برای انسان معاصر به صدا در 

می آورد.
تا به این جا دغدغه ی نویسنده را متوجه شده ایم. وبا توجه 
به این اصل که برای شناخت بیشتر یک نویسنده کافیست 
کتاب های آن را خواند. در ادامه ی این متن هم از این 
اصل پیروی کرده و برای معرفی این نویسنده راجع به دو 

کتاب آخر این نویسنده خواهیم گفت...

نیم نگاهی به نگاهی!

فِراری )1( 

سپهر حسنی

  نویسنده



6
روزنامه

شنبه 17 خرداد 99 -  شماره  491
ورزشی

»دنیای هوادار« بررسی می کند؛

حساسیت های انتخابات هیات کشتی مازندران
مشهدی آقایی: حق عسگری بیش از این هاست

با اینکه تاکنون چند مطلب در باره انتخابات پیش 
روی هیات کشتی مازندران به رشته تحریر در آمده اما 
حساسیت این مهم به واسطه اینکه استان مازندران 

قطب اصلی کشتی کشور است همچنان پابرجاست.
کشمکش های پشت پرده و شائبه دخالت برخی از 
دست اندرکاران در انتخابات یادشده شرایطی فراهم 
آورده که به وضوح می توان آثار چند دستگی را نزد 
جامعه کشتی استان مشاهده کرد. بدیهی است چنانچه 
گرایش ها در حد معمول و صرفا در راستای گرم شدن 
تنور انتخابات باشد جای نگرانی نیست اما بیم آن می 
رود این اختلاف سلیقه ها به واسطه فقدان نمونه های 
بارز در گذشته و ظرفیت نازل برخی از طرفین پس از 

انتخابات نیز تداوم داشته باشد.
ذکر این نکته ضروری است که گفته شود در یک 
انتخابات فراگیر این حق طبیعی افراد است که در 
راستای علایق شخصی و گروهی فردی را که توانمندتر 
از دیگران تصور می کنند مورد حمایت قرار دهند به 
شرطی که فردای انتخابات تفاوت رای و نظر را کنار 
نهاده و به انتخاب رییس هیات جدید احترام بگذارند. 
با تمام این احوال وقتی پای انتخابات و حضور نامزد 
افراد  جایگاه  و  کسوت  شرط  است  میان  در  اصلح 
حکم می کند تا جوانترها علی رغم توان و انرژی 
بالا، رخصت دهند میاندار کسی باشد که بیشترین و 
بالاترین جایگاه را در جمع دیگر نامزدها دارد. دوستان 
نامزد انتخابات هیات توجه داشته باشند علاقه مندان 
مهندسی انتخابات وقتی حاضرند به راحتی قهرمان 
کاندیداهای جوانتر  به  بزنند حتما  کنار  را  المپیک 
قاطبه  باید  دلیل  همین  به  اندیشند.  نمی  چندان 
نامزدها با درک شرایط موجود و در راستای همدلی 
و اتحاد جمع گوش شکسته ها به جای اینکه رای 
همدیگر را خراب کنند در یک مسیر قرار گیرند. در یک 
نگاه اجمالی به جمع نامزدهای اهل کشتی که جهت 

احراز ریاست هیات کشتی مازندران ثبت نام کرده اند 
می توان بر توانایی اکثریت آنان مهر تایید زد با این 
وصف چه کسی است که نتواند از میان این جمع 
نامدارترین و کار کشته ترین ها را شناسایی کند. 
به اعتقاد نگارنده و ضمن احترام به تمام کاندیداها 
لازم است دو نفر شاخص در میان کاندیداها یعنی 
عسگری  و  ترین  باتحربه  عنوان  به  کلانتری  نقی 
محمدیان نامدارترین برای اداره امور هیات به اجماع 
برسند. ترکیب این دو برای اداره هیات کشتی ایده 
آل خواهد بود. به قول سرهنگ محمد انصاری عضو 
و سرپرست اسبق تیم های ملی کشتی آزاد، چنین 
ترکیبی ایده آل خواهد بود با این وجود دو نفر مذکور 
برای اینکه بتوانند گام های اول را با دقت و سهولت 
بیشتر بردارند حتما باید از تجربه مسئولان پیشین 
هیات خصوصا اصغر ثمربخش استفاده کنند. اگر چه 
در صورت حضور این بزرگواران در ترکیب هیات خیال 
بسیاری از جامعه کشتی برطرف خواهد شد. انصاری 
در مقام چهره ای مقبول و مصلحت اندیش در کشتی 
و پیشکسوت قابل احترام نسبت به انجام مهندسی 
انتخابات و دست های پشت پرده بیمناک و این امر 
را در صورت وقوع، ضربه به کشتی مازندران قلمداد 
می کند با این وجود امیدوار است حال که امثال 
عسگری محمدیان و نقی کلانتری آبروی خود را کف 
باید خانواده  اند  دست گذاشته و وارد میدان شده 

کشتی نیز آبروداری کنند تا حق به حقدار برسد.

مشهدی آقایی: حق عسگری بیش از این هاست

عسگری  رفیق  و  رقیب  که  کسانی  از  دیگر  یکی 
نقی  و  وی  وجود  است  معتقد  نیز  بوده  محمدیان 
کلانتری می توان همچنان به تداوم موفقیت کشتی 
مازندران امیدوار بود. مشهدی آقایی می گوید:»در دوران 
قهرمانی بارها با عسگری محمدیان کشتی گرفته ام و 
با قطعیت اعلام می کنم او در دنیای کشتی اعجوبه 
بود.« عضو اسبق تیم ملی کشتی آزاد، رئیس سازمان 
بسیج دانشجویی و مدیرکل پیشین استان قزوین در 
همین رابطه تاکید می کند:»جایگاه عسگری محمدیان 
در کشتی ایران و جهان بسیار بالاست. او شایستگی 
حضور در راس فدراسیون و ورزش کشور را دارد اما 
حالا که با عشق و علاقه خواهان خدمت به استان 
خود است باید این قهرمان المپیک  مورد تایید و 

تشویق قرار گیرد. البته شخصا نسبت به دیگر نامزدهای 
گوش شکسته احراز ریاست هیات مازندران ارادت دارم 
اما گمان می کنم وقتی چهره هایی چون کلانتری 
و محمدیان در میدان حضور دارند حجت بر دیگران 
تمام است تا از نامزد اصلح حمایت کنند. این دو نفر 
می توانند ترکیبی خوبی باشند و با تکیه بر موقعیت 
رفیع در امر قهرمانی و اجرا، به سهولت هیات را اداره 
کنند. جای تعجب است برخی با بودن این بزرگواران 
خصوصا عسگری محمدیان با آن پیشینه قهرمانی و 
فرزند برومندش در انتخاب رئیس هیات تردید داشته 
باشند. به اعتقاد من اگر بحث مهندسی انتخابات در 
میان باشد در آینده کشتی استان با چند دستگی رو 

به رو خواهد شد.«

ضررهای تاخیر و تعلل برگزاری انتخابات

ذکر دو نمونه از دیدگاه بزرگان مورد وثوق کشتی در 
خصوص رئیس آینده هیات کشتی مازندران مشتی 
است نمونه خروار تا عزیزان دست اندرکار و دخیل در 
امر انتخابات پیش رو توجه داشته باشند که اکثریت 
بزرگان در این رابطه صاحب نظر و به سهم خود دغدعه 
دارند. تمام این موارد گویای آن است که  هر اندازه در 
برگزاری انتخابات هیات کشتی مازندران تاخیر صورت 
این خطه ضرر خواهد  اندازه کشتی  گیرد به همان 
کرد. تا اینجای کار هم مجموعه کشتی استان به چند 
دسته تقسیم شده و چه بسا اگر این روند ادامه پیدا 
کند شاهد افتراق و اختلافات بیشتری خواهیم شد. 
در این میان بیشترین انتظار از فدراسیون کشتی به 
عنوان متولی اصلی ورزش اول می رود تا بتواند به 
اوضاع سر و سامان داده و با برگزاری انتخابات سالم 
به پاره ای شایعات در باب عملکرد خود پاسخ دهد.  
و  ها  حاشیه  فدراسیون،  انتخابات  دربرگزاری  تاخیر 
پیامدهای آن می تواند نمونه روشنی برای شخص 
»علیرضا دبیر« باشد که در آن برهه حساس چه اندازه 
وقت و انرژی خود را صرف فرونشاندن حاشیه ها می 
کرد. اکنون نیز مازندران به عنوان قطب کشتی کشور 
شرایطی شبیه این روز های سال گذشته دارد بنا براین 
مسئولان فدراسیون باید هر چه زودتر با در نظر گرفتن 
مصالح کشتی کشور و رفع هر گونه شائبه مهندسی 
انتخابات زمان برگزاری را اعلام و با برگزاری آن آرامش 

را به جامعه کشتی این خطه بازگردانند.

دیدگاه

محمدرضا کاظمی

 نویسنده و روزنامه نگار

کشمکش های پشت پرده و شائبه دخالت برخی از دست 
اندرکاران در انتخابات یادشده شرایطی فراهم آورده که 
به وضوح می توان آثار چند دستگی را نزد جامعه کشتی 
استان مشاهده کرد. بدیهی است چنانچه گرایش ها در 
حد معمول و صرفا در راستای گرم شدن تنور انتخابات 
باشد جای نگرانی نیست اما بیم آن می رود این اختلاف 
سلیقه ها به واسطه فقدان نمونه های بارز در گذشته و 
ظرفیت نازل برخی از طرفین پس از انتخابات نیز تداوم 

داشته باشد.

عضو تیم ملی کشتی آلیش گفت: آینده کشتی زنان بستگی 
به میزان حمایت مسئولان از کشتی گیران زن بستگی دارد. 
همچنین برنامه ریزی هایی که برای ورزشکاران این عرصه 

در نظر می گیرند نیز در روند پیشرفت آنان تاثیرگذار است.
»زهرا یزدانی« کشتی گیر دسته ۵۵ گیلوگرم که مدتی است 
در رشته کشتی آلیش فعالیت می کند، از خانواده ای ورزشی 
دایی »رضا  این ورزش گذاشته است. وی دختر  در  قدم 
یزدانی« کاپیتان سابق تیم ملی کشتی آزاد و دارنده ۴ مدال 
طلا و برنز جهان و خواهر »امیرمحمد یزدانی« ملی پوش 
تیم ملی ایران در پیکارهای جهانی سال ۲۰۱۹ در قزاقستان 

است.
به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از ایرنا، وی روز پنجشنبه 
رسمی  طور  به  اینکه  از  قبل  بهمن ماه  از  داشت:  اظهار 
سالن ها تعطیل شود تمرین می کردم و این تمرین ها ادامه 
دارد. در خانه هم باشگاه بدنسازی دارم و با برادرم تمرین 

می کنم. فدراسیون نیز گروهی تشکیل داد و سرپرست ما 
نیز مونا میرزایی است و در این مدت خیلی تمرینات ملی 

پوشان را پیگیری می کند.
این آلیش کار ادامه داد: در این گروه نفرات اول تا سوم 
تمامی اوزان در تیم ملی قرار دارند. فدراسیون سبکی از 
تمرین را برای کشتی گیران در نظر گرفت و وقتی در اردو 
تمرین  آنان  به  کشتی گیران  سطح  به  توجه  با  هستیم 
می دهند. الان چون در اردو نیستیم و نمی توانند ما را زیر 
نظر داشته باشند به صورت کلی یک برنامه می نویسند و هر 
کسی براساس توان خود کمتر یا بیشتر تمرینات را انجام 

می دهد.
وی درخصوص زمان برگزاری مسابقات قهرمانی کشوری 
گفت: تاریخ این مسابقات هنوز به صورت رسمی مشخص 
نشده است اما سرپرست تیم عنوان کرد که احتمال دارد آخر 
مردادماه این رقابت ها برگزار شود. باید ببینیم شرایط کرونا 

چگونه خواهد بود و فدراسیون از چه تاریخی مسابقات را 
شروع می کند.

کرد:  عنوان  قزاقستان  مسابقات جهانی  برنز  مدال  دارنده 
اگر امسال در مسابقات قهرمانی کشوری اول شوم برای 
چهارمین سال پپاپی است که افتخار برتن کردن پیراهن 
است  گونه ای  به  تمریناتم  داشت.  خواهم  را  ملی  تیم 
که بتوانم در این مسابقات اول شوم. همچنین آمادگی 
جسمانی من خیلی بالا رفته فقط تمرینات کشتی مقداری 

نامنظم است که آن را به تدریج شروع می کنیم.
دارنده مدال طلای بازی های داخل سالن آسیا در ترکمنستان 
یادآور شد: آینده کشتی زنان هم بستگی به میزان حمایت 
مسئولان از کشتی گیران زن دارد. در هر ۲ رشته آلیش و 
کلاسیک کار کردم و تا زمانی که اجازه دهد کشتی گیران 
فدراسیون  اگر  کنند.  فعالیت  رشته   ۲ هر  در  می توانند 
بخش نامه ای منتشر کند که به عنوان نمونه زهرا یزدانی 

اول تا سوم آلیش است نباید در کلاسیک فعالیتی داشته 
باشد، کشتی گیران تصمیم جدی برای ماندن در یک رشته 
می گیرند. گرچه اکنون کشتی گیران با خود می گویند اگر در 
کلاسیک چهار بر صفر باختم شانسم را در آلیش امتحان 
می کنم. اینگونه نیست تا کسی کشتی کلاسیک را کنار 
بگذارد و کشتی گیران در هر ۲ رشته فعالیت می کنند. اگر 
ورزشکاران قرار باشد خیلی تخصصی تر به این رشته ها نگاه 

کنند باید از طریق فدراسیون اقدامی صورت پذیرد.
وی اضافه کرد: به نظرم ورزشکاران باید تصمیم جدی برای 
ادامه یک رشته بگیرند. مدتی در جودو و تکواندو فعالیت 
می کردم. در تکواندو چند سال نفر اول تیم ملی بودم اما 
بنا به دلایلی از تیم ملی در ۱۳ سالگی کنار گذاشته شدم 
و دلیل آن را هنوز نمی دانم اما جودو را در زمانی که وقت 
آزاد داشته باشم کار می کنم و اینک به تمرینات آلیش 

می پردازم.

»زهرا یزدانی«: آینده کشتی زنان بستگی به حمایت مسئولان دارد

بانوان
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روزنامه

7 ورزشی

حالت فتوژنیک او بعد از شوت سهمگینش که به تور 
دروازه چین در جام ملت های 1984 سنگاپور هنوز در 
خاطره دهه پنجاهی ها هست. اول ناصر محمدخانی به 
یک ضربه ایستگاهی استادانه دیوار چین را سوراخ کرد و 
بعد نوبت ضیا بود تا آن گل زیبا را بزند. آن تیم به یقین 
بهترین تیم تاریخ فوتبال ایران بود ولی زمان جنگ و بد 
شانسی در نیمه نهایی با سعودی ها و گل به خودی دقیقه 
90 شاهین بیانی ایران را از فتح جام ملت ها بازداشت اما 
ضیا عربشاهی با پرسپولیس آن قدر جام قهرمانی گرفتند 
که حسابش را ندارد. به همین جهت، بهانه ای دیدیم تا 
گفت وگوی کوتاهی با »ضیا عربشاهی« داشته باشیم که 

مختصر آن را در ادامه می خوانید:

 امروزه بحث بازیکنان خارجی و نگرفتن آن ها از  
سوی دو تیم پرسپولیس و استقلال است که باید عرض 
کنم اگر بزرگانی مثل حسن آقا حبیبی مورد توجه واقع 
شوند هنوز هم می توانند استعدادهایی را کشف کنند 
که به بالا ترین سطح فوتبال برسند اما چرخه دلالی و 
فساد چنان پایه های فوتبال را سفت کرده است که چه 

با دستور  بازیکن  نخواهند سالی چند  و چه  بخواهند 
بزرگان به این دو باشگاه تحمیل می کنند و جالب است 

که  هر دو متولی شان وزارت ورزش است.

  چرا ما با وجود این همه استعداد بابد بازیکن هایی 
را بیاوریم که فوتبال بسیار سطح پایینی دارند که حتی 
به درد بازی کردن تو تیم های لیگ یک هم نیستند. 
مثل بازیکنی به نام جونیو که ۵۵۰ هزار دلار به ایشان 
دادند و ما عملا فوتبالی از او ندیدیم. یقینا ابن مبلغ 
بین چند نفر تقسیم شده و به اون بازیکن صد هزارتا 

هم نرسیده است.

پرسپولیس خوب  و  استقلال  پایه  های  تیم  اگر   
حمایت شوند و مربیان دلسوز از پیشکسوتان دو باشگا 
مورد توجه باشند نیازی نیست سالانه میلیاردها تومن 
صرف خرید بنجل های خارجی شود ولی انگار در دِیگ باز 
است و دوستان از این دیگ غذایی چرب و چیلی نوش 
می کنند. می خواهم به این مدیران بگم که چرا ارزشی 
برای تیم های پایه باشگاه تان قائل نیستید و چرا از 
بازیکن های پایه های خودتون به رده بزرگسال نمی آیند؟ 
چرا از جوانان و امیدهایتان به نحوه احسن بهره برداری 
نمی کنید؟  چرا مربی های پایه را بها نمی دهید و اصلا 
ارزش قائل نمی شوید و حداقل  قرا دادی که خودتان 

بستید را هم احترام نمی گذارید؟

 کاش فیفا قانونی داشت که باشگاه ها را ملزم می 
کرد تا به تیم های پایه بها بدهند و مانند جام جهانی که 

درآمد تیم ها را به مربیان سازنده می دهد باز هم باشگاه 
ها الزام داشته باشند که اولا حتما تیم های پایه داشته 
باشند و به ازای هر بازیکنی که به استانداردهای بازی 
در سطح اول رسید ده درصد در آمد یک بازیکن حرفه 
ای را به مربیان پایه اختصاص دهند. در این صورت هم 
بازیکنان مستعد رشد می کنند و هم مربیان تشویق و 

ترغیب می شوند تا بیشتر در پی سازندگی باشند.

باید عرض کنم که لیگ  با شروع لیگ  رابطه   در 
کشورهای اروپایی شروع شده و بازی هم دارند انجام می 
دهند  و لیگ ما هم با وجود مخالفت برخی ها شروع 
می شود و من متاسفم بگویم آن عده محدود که بهانه 
می آورند تا لیگ همین جا تمام شود این دوستان می 
خواهند ارزش قهرمانی های پشت سر هم پرسپولیس را 
کم رنگ کنند هم اینکه حسادت می کنند که پرسپولیس 

4 دوره پست سرهم قهرمان شود.

  البته ناگفته نماند که قهرمانی  پرسپولیس حتمی 
امتیاز فاصله ای که دارد است و  با ۱۰  است؛ آن هم 
به نظر من شخصیت قهرمانی در وجود این تیم هست 
و قهرمان باید برای قهرمانی آسیا تلاش کند. بنابراین 
قهرمان لیگ مشخص است و اسیر مدعیان برای رده دوم 
به بعد باید تلاش کنند. البته در باره قعر جدول هم به 
نظر من دو تا تیم لیگ برتر که سقوط کرده با تیم های 
سوم و چهارم لیگ یک به صورت پلی آف بازی کنند و 
دو تا به لیگ برتر بیایند و لیگ را با ۱۸ تیم شروع کنیم 

در فصل بعدی...

حرف آخر

»ضیا عربشاهی« در گفت و گو با »دنیای هوادار«:

باشگاه های ایرانی ارزشی برای تیم های پایه قائل نیستند! 

جهان فوتبال 

»محسن بنگر«: صددرصد پرسپولیس باید قهرمان اعلام شود
باید به عنوان قهرمان مشخص شود.  بنگر می گوید تیم پرسپولیس 

وی افزود: من می گویم باید قهرمان را معین کنند چون حتی با 
یک امتیاز و تفاضل گل هم در بقیه لیگ ها قهرمان را معین 

می کنند و این حق پرسپولیس است. باید صددرصد این کار را 
کنند چون ۱۰ امتیاز تا ده هفته یعنی تکلیف مشخص است.

تست کرونا ۷ نفر در »صنعت نفت« مثبت شد
باشگاه صنعت نفت آبادان ابتلای هفت عضو این تیم به کرونا را تایید 

کرد. بر اساس نتیجه دومین تست کرونای PCR اعضای تیم صنعت 
نفت، ۷ نفر مبتلا به کووید -۱۹ در جمع آبادانی ها اعلام شدند که 

بنابر اعلام این باشگاه، هیچ کدام از آن ها دارای علائم ظاهری 
نیستند.

وستهم برای »سردار آزمون« 23 میلیون پوند می دهد
تیم قدیمی شرق لندن یکی از مشتریان جدی سردار آزمون مهاجم ایرانی 

تیم زنیت سن پترزبورگ است که تا پیش از این احتمال حضورش 
در فوتبال ایتالیا پررنگ شده بود. ARENA NAPOLI فاش کرد که 

بابت پرداخت 25 میلیون یورو معادل 23  از  وستهم مشکلی 
میلیون پوند برای خرید سردار آزمون نخواهد داشت.

»علیرضا بیرانوند« نامزد بهترین دروازه بان آسیا از دید فاکس اسپورت
بعد از علی دایی و مهدی مهدوی کیا، علیرضا بیرانوند نیز نامزد حضور 

در تیم طلایی قاره آسیا شد. از مهم ترین رقیبان بیرانوند، می توان به 
علی الحبسی دروازه بان عمان، کاواگوچی دروازه بان باسابقه ژاپنی 

و لی وون جائه دروازه بان کره جنوبی اشاره کرد که از دیگر 
نامزدهای حضور در تیم طلایی قاره آسیا هستند. 

محرومیت چهار ساله 2 »دوچرخه سوار« ایران
مائده نظری و فاطمه هداوند دو بانوی ملی پوش دوچرخه سواری 

کشورمان هستند که فروردین سال 1397 تست دوپینگ 
آنها به دلیل استفاده از ماده ممنوعه استروئید آنابولیک 

مثبت شد و بر همین اساس نیز فعالیت های آنها به 
حالت تعلیق درآمد.

زمان برگزاری رقابت های »هندبال« اعلام شد 
کنفدراسیون هندبال آسیا زمان برگزای مسابقات هندبال جام باشگاه های 

آسیا را اعلام کرد. کنفدراسیون هندبال آسیا زمان برگزاری پنجمین 
دوره از مسابقات هندبال جام باشگاه های بانوان آسیا را اعلام 

کرد. این مسابقات قرار است از ۶ تا ۱۴ نوامبر )۱۶ تا ۲۴ آبان 
ماه ۱۳۹۹( به میزبانی آلماتی قزاقستان انجام شود.

»لوک رینولدز« جانشین کواچ شد
مربی استرالیایی، جانشین سرمربی پیشین تیم ملی والیبال ایران در 

لیگ لهستان شد. لوک رینولدز، مربی 34 ساله استرالیایی، جانشین 
اسلوبودان کواچ، سرمربی پیشین تیم ملی والیبال ایران در تیم 

»یاستشبسکی« لهستان شد. رینولدز، کار خود را در از سال 2016 
در تیم  یاستشبسکی به عنوان مربی بدنساز آغاز کرد.

فصل جدید »NBA« از 25 دسامبر آغاز می شود
انجمن ملی بسکتبال آمریکا تاریخ آغاز فصل جدید لیگ حرفه ای بزرگسالان 

این کشور )NBA( را اعلام کرد. انجمن ملی بسکتبال آمریکا انتظار دارد 
که فصل جدید NBA در تاریخ 25 دسامبر 2020 )5 دی( آغاز شود. 

فصل جاری لیگ بسکتبال آمریکا که به خاطر شیوع ویروس کرونا 
متوقف شده بود تا پایان ماه جاری میلادی از سر گرفته می شود.

ن بعضی ها داغشو دوست دار

»سامی خدیرا«: آرزویم قهرمانی در لیگ قهرمانان 
اروپا به همراه یوونتوس است.

»آنتوان گریزمان«: هدفم این است که فوتبالم را در 
آمریکا به پایان برسانم.

احتمال پیوستن »آدام لالانا« به عنوان بازیکن آزاد به 
لسترسیتی زیاد است.

رئال  یورویی  میلیون  پیشنهاد 80  »بایرلورکوزن« 
مادرید برای هاورتس را رد کرد!

»ژروم بواتنگ«: هیچ انسانی، نژادپرست به دنیا نمی 
آید و همه چیز به نحوه تربیت و آموزش فرزندان 

بستگی دارد.

قتل جمال خاشقچی می تواند به طور جدی مانع 
فروش نیوکاسل به »محمد بن سلمان« شود!

»تیمو ورنر« از لایپزیش به چلسی پیوست.

بیانیه رسمی میلان: هیچ مشکلی در روند بهبودی 
»زلاتان ابراهیموویچ« وجود ندارد.

»کریستیانو رونالدو«، ستاره 35 ساله یوونتوس و تیم 
ملی پرتغال اولین فوتبالیست و سومین ورزشکاری 
در تاریخ است که به ثروت یک میلیارد دلار می رسد.

»وسلی اسنایدر«، هافبک هلندی سابق رئال مادرید و 
اینتر معتقد است که به خاطر تلاش کم تر، نتوانست 

مثل رونالدو یا مسی شود.

سیدرضا فیض آبادی
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